

CANADIAN CERTIFICATION TECHNICAL ACCEPTANCE CERTIFICATE

Certification No. ➤ **IC:** 11306A-ISP2053

Issued To ➤ Insight SiP
13 chemin de la halte
Grasse 06130
France

Tested By ➤ DT&C Co., Ltd.
Company No.: 5740A
42, Yurim-ro, 154beon-gil, Cheoin-gu
Yongin-si, Gyeonggi-Do 449-935
KR
82-31-321-2664; geunki_son@dtnc.net

Type of Equipment ➤ Other
➤ Modular Approval (MA)

Type of Service ➤ New Certification (Single)

Hardware Version Id Number (HVIN) ➤ ISP2053

Firmware Version Id Number (FVIN) ➤ SDK1.9.1

Product Marketing Name: (PMN) ➤ Dual-core Bluetooth 5.2 BLE Module

Host Marketing (HMN) ➤ N/A

FREQUENCY RANGE	EMISSION DESIGNATIONS NECESSARY BANDWIDTH & EMISSION CLASSIFICATION	R.F. POWER	ANTENNA INFO	SPECIFICATION/ ISSUE & DATE
2402-2480 MHz	2M09G1D	0.002 W	Printed Folded PIFA Type 1 dBi	RSS-247 Issue 2; Feb. 2017

Note 1: This equipment also complies with RSS-102, Issue 5 (March 2015) and RSS-Gen, Issue 5 (April 2018).

Certification of equipment means only that the equipment has met the requirements of the above-noted specification. Licence applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the ISED issuing office and will depend on the existing radio environment, service and location of operation. This certificate is issued on condition that the holder complies and will continue to comply with the requirements and procedures issued by ISED. The equipment for which this certificate is issued shall not be manufactured, imported, distributed, leased, offered for sale or sold unless the equipment complies with the applicable technical specifications and procedures issued by ISED.


La certification de l'équipement signifie uniquement que l'équipement a satisfait aux exigences de la spécification susmentionnée. Les demandes de licence, le cas échéant pour utiliser un équipement certifié, sont traitées en conséquence par le bureau émetteur d'ISED et dépendront de l'environnement radio, du service et du lieu d'exploitation existants. Ce certificat est délivré à condition que le titulaire se conforme et continuera de se conformer aux exigences et procédures émises par ISED. L'équipement pour lequel ce certificat est délivré ne doit pas être fabriqué, importé, distribué, loué, mis en vente ou vendu à moins que l'équipement ne soit conforme aux spécifications et procédures techniques applicables émises par ISED.

I hereby attest that the subject equipment was tested and found in compliance with the above-noted specifications.

J'atteste par la présente que le matériel a fait l'objet d'essai et jugé conforme à la spécification ci-dessus.

ISSUED UNDER THE AUTHORITY OF MINISTER OF INDUSTRY
DÉLIVRÉ AVEC L'AUTORISATION DU MINISTRE DES INDUSTRIES

DATE: August 15, 2022


Bruno Clavier, General Manager